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W imieniu rosnącej grupy jastrzębskich rowerzystów, a także swoim własnym, 

zwracam się z prośbą o wyrównanie wysokości pomiędzy łączami ścieżek 

rowerowych. Czasem różnica wysokości pomiędzy ścieżką rowerową, a ulicą ją 

przecinającą jest tak duża, że nie chcąc narażać pojazdu na szkodę, trzeba z niego 

zsiąść. Jednocześnie, wyrażamy zadowolenie z rosnącej ilości ścieżek i coraz 

lepszej ich jakości. 
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